
 

 

 

Aan: leden van de gemeenteraad van Roosendaal 

 d.t.v. de auditcommissie 

 

Van: Rekenkamer West-Brabant 

 

Betreft: het instellen van een dialooggroep voor de RKWB 

 

8 april 2024 

 

Geachte raadsleden, 

 

De rekenkamer West-Brabant hecht zeer aan goed overleg met de vier gemeenteraden, waarvoor wij 

onderzoek uitvoeren. 

Enerzijds doen we dat in de praktijk al doordat we minimaal twee keer per jaar overleg hebben via 

uw auditcommissie. Zoals op 24 januari j.l over het Onderzoeksplan 2024. En het overleg via een 

lokale klankbordgroep per onderzoek.  

 

Aan de andere kant heeft de rekenkamer ook behoefte aan – af en toe, bijv. 1x per jaar – overleg met 

een afvaardiging van de vier gemeenteraden: een op te richten dialooggroep. 

 

Wij zijn nu ruim één jaar en drie maanden aan het werk, en zullen binnenkort ons Jaarverslag 2023 

uitbrengen. Dat zult u als raad uiteraard van ons ontvangen. Dit Jaarverslag 2023 is voor ons een 

mooie aanleiding om het zo’n afvaardiging terug te kijken op ons werk, maar ook om vooruit te 

kijken. 

 

Onderwerpen die we aan de hand van het Jaarverslag willen bespreken zijn onder andere: 

• Hoe ervaren de raadsleden onze werkzaamheden tot op heden (bijv. communicatie, wijze 

van voorbereiden van het jaarlijks onderzoeksplan)? 



• Zijn de in het Convenant opgenomen termijnen goed werkbaar (bijv. in de praktijk wordt het 

Onderzoeksplan niet voor 1 oktober jaar-1 opgeleverd, maar voor 1 april van het lopende 

jaar)? 

• Sluit het budget per gemeente (nog) aan bij de feitelijke kostenontwikkeling (zo zijn de 

kosten van onderzoeksbureaus de laatste jaren flink toegenomen)? 

• Zijn er wensen t.a.v. gezamenlijke onderzoeken voor de vier gemeenten, of voldoet de 

afspraak dat elke gemeente zijn eigen onderzoeksonderwerp heeft? 

 

Veel gemeenten in Nederland hebben zo’n overleggroep voor de rekenkamer in hun verordening 

geregeld. Ook in de modelverordening van de VNG is dat een aanbevolen optie (daar: 

klankbordgroep geheten). 

 

Wij stellen voor om te starten met zo’n dialooggroep en die te zijner tijd – als dat bevalt – in de 

verordening op de rekenkamer op te nemen. Op dat moment is er ook meer duidelijkheid welke 

wensen er van de kant van de gemeenteraden (en van ons) zijn qua rol en bezetting. 

 

Voor nu stellen we voor dat van elk van de gemeenteraden er twee afgevaardigden per 

gemeenteraad worden aangewezen die daar zitting in nemen (met ev. nog een derde als 

plaatsvervanger). 

Aangezien u voor ons het overleggremium bent, verzoeken wij de auditcommissie van Roosendaal 

om twee leden uit de raad voor te dragen (met ev. een plaatsvervanger). Wij verzoeken u in uw 

eerstvolgende vergadering tot het aanwijzen van afgevaardigden te komen (we zagen dat er geen 

nieuwe vergadering is gepland, hopelijk kan op korte termijn alsnog). 

 

Aannemende dat de andere drie gemeenteraden dat ook doen, hopen we dan eind april of medio 

mei het overleg met de dialooggroep te hebben. Vanuit uw kant kunnen er natuurlijk ook 

bespreekpunten voor dat overleg meegegeven worden, bijv. naar aanleiding van het jaarverslag of 

het lopende onderzoek. 

 

Wij hopen hiermee de wisselwerking tussen de gemeenteraden en de rekenkamer te kunnen 

vergroten. 

 

 

Met groet,  
namens de Rekenkamer, 

 
Frits van Vugt (voorzitter)  

 

 


